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hōőŀǎƴƝƪ ƻōŎŜ {ǇƛǑǎƪȇ IǊƘƻǾ 

мΦ ǊƻőƴƝƪ aŀǑƪŀǊƴŞƘƻ ōłƭǳ ƧŜ ǵǎǇŜǑƴŜ Ȋŀ 

ƴŀƳƛ 

!ƴŘǊŜƧ Yƛǎƪŀ  ƴŀǾǑǟǾƛƭ ƴŀǑǳ ƻōŜŎ 

Plesov§ sez·na je ¼speģne za nami a aj n§ģ 1. roľn²k 

Maģkarn®ho b§lu v Spiģskom Hrhove. Sk¼sili sme nieľo 

nov®, moĥno s malĪmi obavami ako na to œudia 

zareaguj¼, ale mus²me skonģtatovaŦ, ĥe to dopadlo nad 

naģe oľak§vania. 

½h WŜŘƴƻǘȅ ŘƾŎƘƻŘŎƻǾ ōƛƭŀƴŎƻǾŀƭŀ 

STRANA 3 

 
Dřa 08.03.2015 sa konala vĪroľn§ ľlensk§ sch¹dza ZO 

Jednoty d¹chodcov v Spiģskom Hrhove. Po dvoch 

rokoch od jej zaloĥenia sa m¹ĥu pochv§liŦ bohatou 

ľinnosŦou a poľetnou ľlenskou z§kladřou 52 ľlenov. 7-

ľlennĪ vĪbor sa snaĥ² kaĥdĪ rok organizovaŦ mnoĥstvo 

akci². Medzi veœmi obœ¼ben® patr² SilvestrovskĪ vĪstup 

na Medved² vrch. 

{ǘŀŎƛƻƴłǊ Ǿ ƴŀǑŜƧ ƻōŎƛ ǾƴłǑŀ Řƻ ȌƛǾƻǘƻǾ 

ǎŜƴƛƻǊƻǾ ǊŀŘƻǎǙ 

.ƻȌŜƴŀ wƛŎƘǘŀǊőƝƪƻǾłΥ ΣΣYŀȌŘƻŘŜƴƴȇ ȌƛǾƻǘ ǎŀ Ƴƛ 

ǳǊőƛǘŜ ȊƳŜƴƛƭΦ YŀȌŘƻŘŜƴƴŞ ŘƻƳłŎŜ ǇǊłŎŜ ŀ 

ǎǘŀǊƻǎǝ ǾȅƳŜƴƛƭ ȌƛǾƻǘ Ǿ ǎƪǳǇƛƴŜ ƯǳŘƝΣ ƪǘƻǊƝ ǎƛ 

ǎƪǳǘƻőƴŜ ǊƻȊǳƳŜƧǵΦ {ǇƻƭƻőƴȇƳƛ ŀƪǝǾƛǘŀƳƛ ǎƛ 

ǎǇŜǎǘǊǳƧǵ ŘŜƶ ŀ ǘŀƪ ƛ ȊŀōǵŘŀƧǵ ƴŀ ǎǾƻƧŜ ǎǘŀǊƻǎǝ 

ŀ ŎƘƻǊƻōȅΦά 

wƻȊƘƻǾƻǊ ǎ ǊƛŀŘƛǘŜƯƻƳ ǎǘŀŎƛƻƴłǊŀ - 

aƛŎƘŀƭƻƳ {ƳŜǘŀƴƪƻƳ 

STRANA 2 

Posilřovřa v naģej obci?  

ćno ð §no, ten ģum ohœadom fitnes posilřovne, ktorĪ sa ģ²ri po obci, je 

pravdivĪ... 

Najprv vznikol n§pad. N§pad je jednoduch§ z§leĥitosŦ, ale dotiahnuŦ ho do 

¼pln®ho konca je niekedy omnoho Ŧaĥģie, ako sa len zd§. NaģŦastie, toto nie je 

n§ģ pr²pad. 

STRANA 3 

 

V§ĥen² obľania,  

  rok n§m zaļal rĨchlo. V janu§ri sme pomaliļky rozchodili stacion§r. Zo zaļiatku 

sa n§m Ŏudia nehl§sili, ale nesk¹r, dopyt prekroļil kapacitn® moģnosti. To svedļ² o tom, ģe 

sa tam dobre c²tite. To je d¹leģit®. 

 Potom sme sa zabavili na maġkarnom b§le. Masky boli ohromn®, Ŏudia sa bavili. 

Moģno to stoj² aj za zopakovanie.  

 KeŅģe zima bola slabġia, eġte v janu§ri sme sa pustili do rekonġtrukcie 

komunitn®ho centra. V interi®roch m§me hrub® stavebn® pr§ce ukonļen®. Rovnako sme sa 

pustili do vĨstavby posilŔovne. Sn§Ņ za mesiac uģ to bude profesion§lna posilŔovŔa na 

patriļnej ¼rovni. Prev§dzkovaŠ ju bude obecn§ firma. Cel¼ zimu sme vyr§bali dreven® 

kvetin§ļe, nov® sveteln® ozdoby a hlavne peletky. Uģ n§m to celkom ide. 

 Pripravili sme jeden centr§lny obecnĨ arch²v. P²somnosti sme mali na piatich 

miestach, tak sme to dali dokopy. Len pre zauj²mavosŠ, roku 1999 n§m na p²somnosti 

staļila jedna polica v skrini. V minulom roku sme za rok zaplnili jednu miestnosŠ. 

 V marci sme sa pustili do fas§dy p§lenice. Do leta to mus² v centre obce svietiŠ 

ļistotou, novotou, zeleŔou a kvetmi. Zaļali sme stavaŠ dva bytov® domy. Na jar v 

bud¼com roku bud¼ skolaudovan®. Nen§vratne zdroje poskytlo ministerstvo vĨstavby. 

V jarnĨch mesiacoch sa pust²me do zateplenia ġkoly a telocviļne. M§me na to peniaze z 

region§lneho operaļn®ho programu. Na gr·fskej ulici smerom na Odoricu sme urobili 

kan§l podŎa poģiadaviek stavebn²kov. 

 Medzi tĨm pripravujeme ļud§. Pracujeme naraz na 7 akci§ch. Na svojich, cudz²ch, 

v obc², okol², okolo diaŎnice, sme vġade. M§me zamestnanĨch cca 70 Ŏud² a musia na seba 

zarobiŠ. V priebehu roka rozbehneme eġte Ņalġie podnikateŎsk® aktivity. 

 Chceme maŠ v  obci domov d¹chodcov. Urobili sme pre to uģ prv® kroky a poskytli sme 

pozemok. Z§ujem o vĨstavbu prejavila neziskov§ organiz§cia, ktor§ by mala financovaŠ cel¼ 
stavbu, ako ho aj po kolaud§cii prev§dzkovaŠ. Pl§n je postaviŠ zariadenie pre 24 klientov. 
Drģme im prsty, aby sa tento pl§n st§l ļ²m sk¹r realitou. 

Zapojili sme sa do troch cezhraniļnĨch projektov. Bliģġie inform§cie o nich n§jdete 
na naġej webovej str§nke. Spomeniem pre n§s asi najd¹leģitejġ². Z N·rskych fondov n§m 
schv§lili cezhraniļnĨ projekt SpiġskĨ Hrhov ï Ukrajina. Okrem inĨch aktiv²t s¼visiacich 
s projektom, zrekonġtruujeme ļasŠ pr²zemnĨch priestorov p§lenice. Zaļneme s tĨm tak o dva 
mesiace. 

Ide jar - budeme vġetci doma upratovaŠ. Nenoste odpad pros²m za dedinu ļi ku 
potoku. Mus²me to po v§s odprataŠ a zaplat²te to nakoniec vy, v poplatkoch za odpad. Za 
tĨģdeŔ nazbierame po obci 5 aģ 10 vriec odpadu. M§me odpadov® koġe. Uļte svoje deti, ģe 
odpadky patria do koġa. A deti pros²m, aby v tom istom dozreli na svojich rodiļov. Ak by sme 
kaģdĨ druhĨ deŔ nezberali odpadky po obci, tak tu v nich zhnijeme. Namiesto zbierania 
odpadkov m¹ģeme robiŠ d¹leģitejġiu robotu. 

Akt²vne sa pripravujeme na nov® programovacie obdobie. Chceme zo zdrojov 
Eur·pskeho spoloļenstva ļerpaŠ aspoŔ toŎko zdrojov ako doteraz. Otv§raj¼ sa n§m nove 
vĨzvy. S Miġom Smetankom p¹sob²me v r¹znych ġtrukt¼rach, ktor® sa venuj¼ pr²prave 
a nastaveniu jednotlivĨch operaļnĨch programov. D¼fam, ģe naġe sk¼senosti vyuģijeme 
hlavne v naġej obci a pretavia sa do konkr®tnych projektov. 

Zd§ sa v§m toho za tri mesiace dosŠ? Lebo my ļasto nevieme, kde n§m hlava stoj². Ale zvolili 

ste si n§s , za ļo v§m ¼primne Ņakujeme a pokraļujeme v rozbehnutej robote. D¹leģit® je, aby 

ste sa tu vġetci c²tili dobre. Aby ste sa radi do Spiġsk®ho Hrhova vracali. Aby tu ģili zdrav² 

a spokojn² Ŏudia. Tak² s ļistĨm srdcom, priamym pohŎadom.  Prajem V§m, aby sa vġetkĨm 

riadne darilo. 

ńakujem v§m za podporu.  

V§ġ starosta,  Vladim²r LedeckĨ. 
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{¢!/Lhb#w ±b#~! 5h ¿L±h¢h± b!~L/I {9bLhwh± w!5h{£ 

wƻȊƘƻǾƻǊ ǎ  ǊƛŀŘƛǘŜƯƻƳ ǎǘŀŎƛƻƴłǊŀ - aL/I![ha {a9¢!bYha 
мΦ tłƴ {ƳŜǘŀƴƪŀΣ ŘǊȌƝǘŜ ȌŜȊƭƻ ƴŀŘ ǎǘŀŎƛƻƴłǊƻƳ Ǿ ƴŀǑŜƧ ƻōŎƛΦ !ƪƻ ōȅ ǎǘŜ ȊƘƻŘƴƻǝƭƛ ƧŜƘƻ ŘƻǘŜǊŀƧǑƛŜ ŦǳƴƎƻǾŀƴƛŜΚ 

{ǘŀŎƛƻƴłǊ ǎƳŜ ƻǘǾƻǊƛƭƛ ƪƻƴŎƻƳ ƧŀƴǳłǊŀ ŀ ǇǊŀǾŘǳǇƻǾŜŘƛŀŎ ǎŀ ǎłƳ őǳŘǳƧŜƳΣ ŀƪƻ ƴłƳ ŘƻōǊŜ ŦǳƴƎǳƧŜΦ hǘǾƻǊŜƴƛǳ ǇǊŜŘŎƘłŘȊŀƭŀ ƴŜǳǾŜǊƛǘŜƯƴł 
ǘƻǊǘǵǊŀ ǇŀǇƛŜǊƻǾŀƴƛŀ ŀ ŘƻǎƭƻǾŀ ōƻƧŀ ǎ ǵǊŀŘƳƛΦ ±řŀƪŀ ǇƻŘǇƻǊŜ ǎǘŀǊƻǎǘǳΣ ȊŀƴƛŜǘŜƴŜƧ ǇƻƳƻŎƛ ŘƛŜǾőŀǘ Ȋ ƻōŜŎƴŞƘƻ ǵǊŀŘǳ ŀ ŎƘƭŀǇŎƻǾ Ȋ ƻōŜŎƴŜƧ 
ŬǊƳȅΣ ǎƳŜ ǘƻ ƴŀǑǙŀǎǝŜ ȊǾƭłŘƭƛΦ bƛő ǾǑŀƪ ƴƛŜ ƧŜ ǾȅƘǊŀƴŞΣ ōȅǊƻƪǊŀǝŎƪŞ ǘŀƴŎŜ ǘǊǾŀƧǵ řŀƭŜƧΦ 
 
нΦ YƻƯƪƻ őƭŜƴƻǾ ƻōǎŀƘǳƧŜ ǎǘŀŎƛƻƴłǊΚ 
bŀ Ȋŀőƛŀǘƪǳ ǎƳŜ ƴŜǾŜŘŜƭƛΣ őƛ ƪŀǇŀŎƛǘǳ ǾƾōŜŎ ƴŀǇƭƴƝƳŜΦ ½łǳƧŜƳŎƻǾ ōƻƭƻ ƴŀ Ȋŀőƛŀǘƪǳ ŀǎƛ ƭŜƴ ŘŜǎŀǙΣ őƻ ƧŜ ǇƻŎƘƻǇƛǘŜƯƴŞΦ WŜŘƴŀƭƻ ǎŀ ƻ ƴƻǾǵ 
ǎƭǳȌōǳ ŀ ƯǳŘƛŀ ƴŜǘǳǑƛƭƛΣ őƻ ƻŘ ǘƻƘƻ ƳƾȌǳ őŀƪŀǙΦ [Ŝƴ őƻ ǎƳŜ ǾǑŀƪ Ȋŀőŀƭƛ ǎ ǘƻǳǘƻ őƛƴƴƻǎǙƻǳΣ ǎǘŀǾ ǎŀ ǊȇŎƘƭƻ ƴŀǇƭƴƛƭΦ bŀǇǊƛŜƪ ǾŜƯƪŞƳǳ ȊłǳƧƳǳ ƻŘ 
řŀƭǑƝŎƘ ǎŜƴƛƻǊƻǾΣ ȌƛŀƯ ƳłƳŜ ǎǘŀǾ ƴŀǇƭƴŜƴȇ ŀ Ǿ ŘƻƘƯŀŘƴŜƧ ŘƻōŜ Ƙƻ ōǳŘŜƳŜ ƴŜƧŀƪȇƳ ǎǇƾǎƻōƻƳ ƴǵǘŜƴƝ ǊŜƎǳƭƻǾŀǙΦ wŀŘƛ ōȅ ǎƳŜ ǾȅǑƭƛ 
Ǿ ǵǎǘǊŜǘȅ ǾǑŜǘƪȇƳΣ ȌƛŀƯ ǘƻ ƴƛŜ ƧŜ ƳƻȌƴŞ ŀ ǘƻ ǇǊłǾŜ Ȋ ŘƾǾƻŘǳ ǇǊŜŘǇƛǎƻǾ ƳƴƻƘȇŎƘ ǵǊŀŘƻǾΦ 
 
оΦ aƻƘƭƛ ōȅ ǎǘŜ ƴłƳ ǇǊŜȊǊŀŘƛǙ őƛƴƴƻǎǝΣ ƪǘƻǊŞ őƭŜƴƻǾƛŀ Ǿ ǎǘŀŎƛƻƴłǊƛ ǾȅƪƻƴłǾŀƧǵΚ 
2ƛƴƴƻǎǙ Ǿ ǎǘŀŎƛƻƴłǊƛ ǇƻŘƭƛŜƘŀ ǘȇȌŘŜƴƴŞƳǳ ŀ ŘŜƴƴŞƳǳ ǊŜȌƛƳǳΦ WŜŘŜƴ ŀƧ ŘǊǳƘȇ ǎƳŜ ȊƻǎǘŀǾƛƭƛ ǎǇƻƭǳ ǎ ƴŀǑƛƳƛ ǎŜƴƛƻǊƳƛΦ ałƳŜ Řƴƛ ǳǊőŜƴŞ ǇǊŜ 
ŘǳŎƘƻǾƴȇ ǊƻȊǾƻƧΣ ǇǊŀŎƻǾƴǵ őƛƴƴƻǎǙΣ ƭƛǘŜǊŀǘǵǊǳΣ ƘǳŘōǳΣ ȊŘǊŀǾŞ ǎǘǊŀǾƻǾŀƴƛŜ ŀ ƛƴŞΦ tƻőŀǎ Řƶŀ ƧŜ ǳ ƴłǎ ŀƪƻ Ǿ ƳǊŀǾŜƴƛǎƪǳΣ ǎǘłƭŜ ǎŀ ƴƛŜőƻ ŘŜƧŜΣ 
ǘŀƪȌŜ ǇǊƻƎǊŀƳ őŀǎǘƻ ƳŜƴƝƳŜ ŀ ƻǇŜǊŀǟǾƴŜ ǇǊƛǎǇƾǎƻōǳƧŜƳŜΦ ¦Ȍ ƳŜǎƛŀŎ ǇǊŜŘ ±ŜƯƪƻǳ ƴƻŎƻǳ ǎŀ Ȋŀőŀƭƛ ǾȅǊłōŀǙ ƴłŘƘŜǊƴŞ ƻȊŘƻōȅ ŀ ǇǊŜŘƳŜǘȅΣ 
ǇƻǇǊƛ ǘƻƳ ǊƾȊƴŜ ŘŜƪƻǊŀǟǾƴŜ ǇǊŜŘƳŜǘȅΣ ƻǊƛƎŀƳƛΣ ŀƭŜ ŀƧ ǾŜƯŀ ǇǊŀƪǝŎƪȇŎƘ őƛƴƴƻǎǟΣ ŀƪȇƳƛ ǎǵ ƴŀǇǊƝƪƭŀŘ ǎƪǊłǑƯƻǾŀƴƛŜ ǇǊƛŜǎǘƻǊƻǾΣ ƻǇǊŀǾŀ 
ǎǘƻƭƛőƛŜƪΣ ǎǘǊƛƘŀƴƛŜ ŀ ǇƻƪƭłŘƪŀ ƪƻōŜǊŎŀ ŀ ƳƴƻȌǎǘǾƻ ƛƴȇŎƘ őƛƴƴƻǎǟΦ Wŀ ƳłƳ ƴŀƧǊŀŘǑŜƧ ǘȊǾΦ αǎǇƻƳƛŜƴƪƻǾŞ ŘƴƛάΣ ƪŜŘȅ ǎŀ ŘƻƴŜǎǵ ǎǘŀǊŞ ǊƻŘƛƴƴŞ 
ŦƻǘƻƎǊŀŬŜ ƻ ƪǘƻǊȇŎƘ ǎŀ ǊƻȊǇǊłǾŀ ŀ ǎǇƻƳƝƴŀΦ bŜǇǊŜŘǎǘŀǾƛǘŜƯƴŜ ŎŜƴƴŞ ŎƘǾƝƭŜΦΦΦ 
 
пΦ WŜ Ǿ ǘƻƳǘƻ ŎŜƴǘǊŜ ȊŀǾŜŘŜƴȇ ǎǘǊƛƪǘƴȇ ǊŜȌƛƳΣ őƻ ǎŀ ǘȇƪŀ ƴłǾǑǘŜǾƴƻǎǝ ŀƭŜōƻ ƧŜ ƴłǾǑǘŜǾƴƻǎǙ ȊŀƭƻȌŜƴł ǎƪƾǊ ƴŀ ŘƻōǊƻǾƯƴŜƧ ōłȊŜΚ 
błǑ ǎŜƴƛƻǊ ǇǊƛŎƘłŘȊŀ ŀ ƻŘŎƘłŘȊŀ ƪŜŘȅ ŎƘŎŜΦ bƛŜƪǘƻǊƝ ǇǊƛŎƘłŘȊŀƧǵ ǳȌ ƻ уΦллΣ ƴƛŜƪǘƻǊƝ ǇǊŜŘ ƻōŜŘƻƳΦ ¢ȇƳ ȌŜ ƳłƳŜ ōƻƘŀǘǵ őƛƴƴƻǎǙΣ ǾǑŀƪ 
ƯǳŘƛŀ ǇǊƛŎƘłŘȊŀƧǵ ǇǊŀǾƛŘŜƭƴŜ ŀ ƻƪƻƭƻ млΦлл ǳȌ ǇƻƳŀƭȅ ƴƛŜ ƧŜ ƪŘŜ ǎŀŘƴǵǙΦ hǘǾƻǊŜƴŞ ƳłƳŜ ŘŜƴƴŜ ƻŘ уΦлл Řƻ мсΦлл Ǉƻőŀǎ ǇǊŀŎƻǾƴȇŎƘ ŘƴƝΣ 
ƻŘ млΦлл Řƻ мрΦлл ƧŜ ǾǑŀƪ ƯǳŘƝ ƴŀƧǾƛŀŎΣ ǘƻ ƧŜ őŀǎ ǇǊŜ ǙŀȌƛǎƪƻǾŞ ŀƪǝǾƛǘȅΦ ¢ȇƳΣ ȌŜ ƳłƳŜ ǾƛŀŎŜǊƻ ǇǊƛŜǎǘƻǊƻǾΣ ǾǑŀƪ őƛƴƴƻǎǙ ǇǊŜōƛŜƘŀ ǇŀǊŀƭŜƭƴŜΦ 
bƛŜƪǘƻǊƝ ǎŜŘƛŀ ǇǊƛ őŀƧƝƪǳ ŀ őƝǘŀƧǵ ǎƛΣ ǾŜŘƯŀ ƴŀǇǊΦ ǑƛƧǵ ŀ Ǿ řŀƭǑŜƧ ƳƛŜǎǘƴƻǎǝ ǎŀ ƳƻŘƭƛŀΦ WŜ ǾŜƯƳƛ ŘƾƭŜȌƛǘŞΣ ŀōȅ ǎƛ őƛƴƴƻǎǙ ŀ ŀƪǝǾƛǘȅ ǎŜƴƛƻǊƛ 
ǇƭłƴƻǾŀƭƛ ǎŀƳƛ ǘŀƪΣ ŀƪƻ ƛƳ ǾȅƘƻǾǳƧǵΦ ±Ŝř ǎǘŀŎƛƻƴłǊ ƧŜ ǘǳ ǇǊŜ ƴƛŎƘΣ ƴƛŜ ƻƴƛ ǇǊŜ ǎǘŀŎƛƻƴłǊΦ !Ƨ ƪŜř Ƴŀ ǇǊŀǾŘǳ ǇƻǾŜŘƛŀŎ ƳǊȊƝΣ ƪŜř ǎŀ ƴƛŜƪǘƻǊƝ 
Ȋ őƭŜƴƻǾ ǇǊƝŘǳ ƭŜƴ ƴŀƻōŜŘƻǾŀǙΦ tǊƛǘƻƳ ǎǵ ǘŀƪƝΣ ǇǊŜ ƪǘƻǊȇŎƘ ǳȌ ƴŜƳłƳŜ ƳƛŜǎǘƻ ŀ ǊŀŘƛ ōȅ ǎŀ ȊŀǇłƧŀƭƛ Řƻ ȌƛǾƻǘŀ ǎǘŀŎƛƻƴłǊŀΦ 
 
рΦ ałǘŜ ǎƻ ǎŜƴƛƻǊƳƛ Ǿ ǇƭłƴŜ ŀƧ ƴŜƧŀƪŞ ǾȇƭŜǘȅ őƛ ŀƪŎƛŜΚ 
bǳȌΣ Ǉƭłƴȅ ƳłƳŜ ǾŜƯƪŞΣ ƭŜƴ őƻ ǎŀ ƻǘŜǇƭƝΦ ałƳŜ Ǿ ǇƭłƴŜ ǊŀȊ Ȋŀ ƳŜǎƛŀŎ ǇƻŘƴƛƪƴǵǙ ȊŀǳƧƝƳŀǾȇ ǾȇƭŜǘΦ bŀƧǾŅőǑƝ ȊłǳƧŜƳ ƧŜ ƻ ǇǵǘƴƛŎƪŞ ƳƛŜǎǘŀ 
ŀ ƘƛǎǘƻǊƛŎƪŞ ǇŀƳƛŀǘƪȅΦ 2ŀƪłƳŜ ƭŜƴΣ ŀōȅ ǎŀ ƻǘŜǇƭƛƭƻ ŀ ƴŀǑƭƛ ǎƳŜ ǾȅƘƻǾǳƧǵŎŜƘƻ ŘƻǇǊŀǾŎǳΦ ałƳŜ ǇǊƛǇǊŀǾŜƴȇ ȊŀǳƧƝƳŀǾȇ ǎȅǎǘŞƳ ǾȇƭŜǘƻǾΣ ƪǘƻǊȇ 
ǎǇƻőƝǾŀ Ǿ ǘƻƳΣ ȌŜ ǾȌŘȅ ƴŀ ǾȇƭŜǘŜ ƴŀǾǑǟǾƛƳŜ ƴŀƧǇǊǾ ƴŀƧōƭƛȌǑƝ ǎǇǊƛŀǘŜƭŜƴȇ ǎǘŀŎƛƻƴłǊΣ ƪŘŜ ǎŀ ȊƻȊƴłƳƛƳŜΣ ȊōƭƝȌƛƳŜΣ ǘŀƳƻƧǑƝ ǎŜƴƛƻǊƛ 
ǇƻǎǇǊŜǾłŘȊŀƧǵ ƴŀǑƛŎƘ Ǉƻ ǎǾƻƧƻƳ ƻƪƻƭƝΣ ǎǇƻƭǳ ǎŀ ƴŀƻōŜŘǳƧŜƳŜ ŀǘřΦ bŀ ƻǇƭłǘƪǳΣ ȊŀǎŜ ƻƴƛ ǇǊƝŘǳ ƴŀōǳŘǵŎŜ ƪ ƴłƳ ŀ Ƴȅ ƛƳ ǳƪłȌŜƳŜ IǊƘƻǾΣ 
[ŜǾƻőǳΣ aŀǊƛłƴǎƪǳ ƘƻǊǳΣΦΦΦ 
 
сΦ {ǘŜ ƧŜŘƴȇƳ Ȋ ƘƭŀǾƴȇŎƘ ǇƻȊƻǊƻǾŀǘŜƯƻǾ ǎǇƻƪƻƧƴƻǎǝ ƯǳŘƝ ƴŀǾǑǘŜǾǳƧǵŎƛŎƘ ǎǘŀŎƛƻƴłǊΦ !ƪ ǎŀ ƴŀǘƻ ǇƻȊǊƛŜǘŜ ±ŀǑƛƳƛ ƻőŀƳƛΣ ǎǵ ǟǘƻ ƯǳŘƛŀ 
ǎǇƻƪƻƧƴƝΣ őƛ ƴƛŜΚ 
{ƻƳ ǾŜƯƳƛ ǊłŘΣ ȌŜ ƳƾȌŜƳ ǇƻȊƻǊƻǾŀǙ ǎǇƻƪƻƧƴƻǎǙ ƴŀǑƛŎƘ ƯǳŘƝΦ WŜ ƧŀǎƴŞΣ ȌŜ ƴƛƪŘȅ ǎŀ ƴŜŘł ǾȅƘƻǾƛŜǙ ǾǑŜǘƪȇƳΦ ±ǑŜǘŎƛ ǎŀ ǾǑŀƪ ǎƴŀȌƝƳŜ ŀƪƻ 
ǾƛŜƳŜΦ WŜ ŘƾƭŜȌƛǘŞΣ ȌŜ ǎŀ ƳłƳŜ ǊŀŘƛ ŀ ƧŜ ǳ ƴłǎ ǾȌŘȅ ŘƻōǊł ŀ ǇǊƛŀǘŜƯǎƪł ŀǘƳƻǎŦŞǊŀΦ !Ƨ ǟΣ ƪǘƻǊȇŎƘ ǎƻƳ ƪŜŘȅǎƛ ǇƻƪƭŀŘŀƭ Ȋŀ ǘŀƪȇŎƘ 
αŎƘƳǳǊŀǾŜƧǑƝŎƘά ŀ αǳŘǳŘǊŀƴŜƧǑƝŎƘά ǎŀ Ƴƛ ŘƴŜǎ ƧŀǾƛŀ ǵǇƭƴŜ ƛƴłőΦ ! ǘƻ Ƴł ǇǊŜ ƴłǎ ǾǑŜǘƪȇŎƘ ƻōǊƻǾǎƪȇ ǾȇȊƴŀƳΦ 5ǵŦŀƳΣ ȌŜ ǘƻ ƴŜǾȅȊƴƛŜǾŀ ǇǊƝƭƛǑ 
ǇǊŜƘƴŀƴŜΦ Wŀ ǘƻ ǘŀƪ ƴŀƻȊŀƧ ǾƛŘƝƳΦ 
 
тΦ 9ȄƛǎǘŜƴŎƛŀ ǎǘŀŎƛƻƴłǊŀ ƧŜ ǎƝŎŜ ƪǊłǘƪŀΣ ƴƻ ƛ ƴŀǇǊƛŜƪ ǘƻƳǳ ǎƻƳ Ȋŀőǳƭŀ Ǿ ƻƪƻƭƝ ƳƴƻȌǎǘǾƻ ǇƻȊƛǟǾƴȅŎƘ ƻƘƭŀǎƻǾΦ aȅǎƭƝǘŜ ǎƛΣ ȌŜ ǎǘŀŎƛƻƴłǊ Ƴł 
ǇŜǊǎǇŜƪǟǾǳ ƛ Řƻ ōǳŘǵŎƴŀΚ 
tƻȊƛǟǾƴŜ ƻƘƭŀǎȅ ƴłǎ ǘŜǑƛŀΣ ƴŜƎŀǟǾƴŜ ǎƳŜ ȊŀǝŀƯ ƴŜȊŀȊƴŀƳŜƴŀƭƛ όƻƪǊŜƳ ǘƻƘƻΣ ȌŜ ƴŜǇǊƛƧƝƳŀƳŜ řŀƭǑƝŎƘ ƯǳŘƝΦ ¢ƻ ǎŀ ǾǑŀƪ ƴŀƻȊŀƧ ƳƻƳŜƴǘłƭƴŜ 
ƴŜŘłύΦ 2ƻ Ƴŀ ǾŜƯƳƛ ǇƻǘŜǑƛƭƻΣ ƳƛƴǳƭŜ ǎŀ ǾǊŀƧ ǾȅƧŀŘǊƛƭ ƻōǾƻŘƴȇ ƭŜƪłǊΣ ȌŜ ǘŜƴ ǎǘŀŎƛƻƴłǊ ƳǳǎƝ ōȅǙ ŘƻōǊł ǾŜŎΣ ȌŜ ǇƻȊƻǊǳƧŜ ǾŜƯƪǵ ǎǇƻƪƻƧƴƻǎǙ 
ƪƭƛŜƴǘƻǾΣ ƪǘƻǊƝ Ƙƻ ƴŀǾǑǘŜǾǳƧǵ ŀ ȌŜ ǾǊŀƧ ŘƻƪƻƴŎŀ ǇƻȊƻǊǳƧŜ ǳ ǾƛŀŎŜǊȇŎƘ ȊƭŜǇǑŜƴƛŜ ȊŘǊŀǾƻǘƴŞƘƻ ǎǘŀǾǳΦ ±ŜƯƳƛ ǎŀ Ȋ ǘƻƘƻ ǘŜǑƝƳΦ ±Ŝř ŀƪ őƭƻǾŜƪ ƴƛŜ 
ƧŜ ǎłƳ ŀ ƳƾȌŜ ōȅǙ ŀƪǟǾƴȅ Ǉƻőŀǎ ǘŀƪƳŜǊ ŎŜƭŞƘƻ ŘƶŀΣ ǘŀƪ ƧŜ ǘƻ ǵȌŀǎƴŞΦ {ŜƴƛƻǊƛ Ǿ ƴŀǑŜƧ ǎǵőŀǎƴŜƧ ǎǇƻƭƻőƴƻǎǝ ƳŀƧǵ ǇƻŘƯŀ Ƴƶŀ ǇƻǎǘŀǾŜƴƛŜΣ 
ƪǘƻǊŞ ƛƳ ƴŜǇǊƛǎƭǵŎƘŀΦ ±Ŝř ƻƴƛ ƴƛŜ ǎǵ ƴŜǇƻǘǊŜōƴƝΣ ƴƛŜ ǎǵ ȊōȅǘƻőƴƝΣ ƴƛŜ ǎǵ ǘǳ ƴŀ ǘƻΣ ŀōȅ ƭŜƴ άŘŀƧŀƪƻ ŘƻȌƛƭƛάΦ ±Ŝř ǘƻƘƻ ǘƻƯƪƻ ǾŜŘƛŀ ŀ ǘƻƯƪƻ 
ŘƻƪłȌǳΦ {ƪǵǎŜƴƻǎǝΣ ƪǘƻǊŞ ƳŀƧǵΣ ǎŀ ƴŜŘŀƧǵ ƻǎǾƻƧƛǙ Ȋ ƪƴƝƘ ŀƴƛ ƎƻƻƎƭǳΦ 
aȅ ǎƳŜ ǘǳ ƴŀ ǘƻΣ ŀōȅ ǎƳŜ ƛƳ Řŀƭƛ ƳƻȌƴƻǎǙ ǊŜŀƭƛȊƻǾŀǙ ǎŀΣ ǇƻƳƻƘƭƛ ǇǊŜȌƛǙ ŘŜƶ ƴŀǇƭƴŜƴȇ Ǿ ƪƻƭŜƪǟǾŜ ŀ ǎŀƳƻȊǊŜƧƳŜΣ ȊŀōŜȊǇŜőƛƭƛ ǇƻǘǊŜōƴȇ 
ǎƻŎƛłƭƴȅ ǎŜǊǾƛǎ ŀ ǇƻƳƻŎΦ {Ǉƻƭǳ ǎ ƻōŎƻǳ ōȅ ǎƳŜ ǎŀ ǊŀŘƛ ǇǊƛōƭƝȌƛƭƛ ǎǘŀǾǳΣ ƪŜŘȅ ōȅ ƴƛƪǘƻ Ȋ IǊƘƻǾŀ ƴŜōƻƭ ǎłƳΣ ƴŜōƻƭ ȊŀōǳŘƴǳǘȇΣ ƴŜōƻƭ ƴŜǾȅǳȌƛǘȇΦ 
¢ŜǑƝƳŜ ǎŀ ƴŀ ǎƯǵōŜƴǵ ǎǇƻƭǳǇǊłŎǳ ǎ ƘǊƘƻǾǎƪȇƳƛ ǑƪƻƭŀƳƛΣ ǎ ƳƭŀŘȇƳƛ ǊƻŘƛőƳƛ ŀ ƻǎǘŀǘƴȇƳƛΣ ƪǘƻǊȇƳ ƴŀǑƛ ǎŜƴƛƻǊƛ ƳŀƧǵ őƻ ǇƻƴǵƪƴǳǙΦ aȅǎƭƝƳΣ ȌŜ 
ǎǘŀŎƛƻƴłǊ Ƴł őƝƳ řŀƭŜƧΣ ǘȇƳ ǾŅőǑƝ ǇƻǘŜƴŎƛłƭ ŀ ǇŜǊǎǇŜƪǟǾǳΦ 

н 

уΦ tłƴ {ƳŜǘŀƴƪŀΣ ǾƛŜƳŜΣ ȌŜ ǎǘŜ őƭƻǾŜƪƻƳ ƳƛƭǳƧǵŎƛƳ ǳƳŜƴƛŜΣ ƪǳƭǘǵǊǳΣ ŀƪƛǎǘŜΣ ƘǳŘōǳΦ tǊŜƧŀǾǳƧǵ ǎŀ ǝŜǘƻ ŜƭŜƳŜƴǘȅ ƛ Ǿ ŘŜƴƴƻƳ 
ǇǊƻƎǊŀƳŜ ǎǘŀŎƛƻƴłǊŀΚ 
bǳȌΣ ƻǎƻōƴŜ ōȅ ǎƻƳ ǾŜƯƳƛ ǊłŘΣ ŀƭŜ ǾŜǊǘŜΣ ȌŜ ȊŀǝŀƯ ƴŜǾƛŜƳŜ őƻ ǎƪƾǊΣ őƛƴƴƻǎǙ ƧŜ ƻȊŀƧ ōƻƘŀǘłΦ {ǇƻƳƝƴŀƭ ǎƻƳ άǎǇƻƳƛŜƴƪƻǾŞ ŘƴƛάΦ ¢ƛŜ 
ǎǵ Ȋ ƘƯŀŘƛǎƪŀ ŜǘƴƻƭƽƎƛŜ ŀ ŜǘƴƻƎǊŀŬŜ ǾŜƯƳƛ ŎŜƴƴŞΦ ! Ȋ ƘƯŀŘƛǎƪŀ ǳƳŜƴƛŀ ς ǇǊƝřǘŜ ǎŀ ǇƻȊǊƛŜǙ ƴŀ ǇǊłŎŜ ƴŀǑƛŎƘ ƯǳŘƝΦ {ǵ Ǿǎƪǳǘƪǳ ǵȌŀǎƴŞ 
ŀ ƘƻŘƴƻǘƴŞΦ {ǘŀŎƛƻƴłǊ ǎŀ ǎǘłǾŀ ŘƻǎƭƻǾŀ ƪǳƭǘǵǊƴƻǳ ǳǎǘŀƴƻǾƛȊƶƻǳΦ ! ǾŜǊƝƳΣ ȌŜ ƴƛŜƭŜƴ ǇǊŜ ǎŜƴƛƻǊƻǾΦ aȅǎƭƝƳΣ ȌŜ ǎǇƻƭǳ ǎƻ ½łƪƭŀŘƴƻǳ 
ǳƳŜƭŜŎƪƻǳ Ǒƪƻƭƻǳ ōǳŘŜ ƴŀ ǘƻƳǘƻ Ǉƻƭƛ ƻ ƴƛŜƪƻƯƪƻ ƳŜǎƛŀŎƻǾ ƘǊŀǙ ǇǊƝƳΦ ±Ŝř ǇƻőƪŀƧǘŜ ƴŀ IŀǊƘƻǾǎƪŜ őǳŘŀ ŀ ȊŀōŀǾƛǎƪŀΦ 
 
фΦ YƻƯƪƻ ƯǳŘƝ ǎǘŀŎƛƻƴłǊ ȊŀƳŜǎǘƴłǾŀΚ !ƪȇƳƛ ǵƭƻƘŀƳƛ ǎǵ ȊŀƳŜǎǘƴŀƴŎƛ ǇƻǾŜǊŜƴƝΚ 
± ǎǘŀŎƛƻƴłǊƛ ǎǵ ȊŀƳŜǎǘƴŀƴŞ ŘǾŜ ǾŜƯƳƛ ǑƛƪƻǾƴŞ ǇǊŀŎƻǾƴƝőƪȅΦ {ƻƳ ǊłŘΣ ȌŜ ƧŜ ǘƻ ǇǊłǾŜ ǇΦ ałǊƛŀ YŀƳŜƴƛŎƪł ŀ ǇΦ ałǊƛŀ .ƻǎłƪƻǾłΦ bŀ 
ƴƛŎƘ ǎǘƻƧƝ ŎŜƭȇ ǎǘŀŎƛƻƴłǊΦ wƻōƛŀ ǘƻ ǾȇōƻǊƴŜΣ ǇǊŜǘƻȌŜ ǘƻ Ǌƻōƛŀ ǎƻ ǎǊŘŎƻƳΦ WŜ ǘƻ ǘŀƳ ǾƛŘƛŜǙ ƛ ŎƝǝǙΦ tΦ .ƻǎłƪƻǾł Ƴł ƴŀ ǎǘŀǊƻǎǝ ǾǑŜǘƪȅ 
ǘŜŎƘƴƛŎƪŞ ȊłƭŜȌƛǘƻǎǝ ŀ ǇΦ YŀƳŜƴƛŎƪł ǇǊƻƎǊŀƳ ŀ ƻǊƎŀƴƛȊŀőƴŞ ȊłƭŜȌƛǘƻǎǝΦ CǳƴƎǳƧŜƳŜ ǾǑŀƪ ŀƪƻ ƧŜŘƴŀ ǊƻŘƛƴŀ ŀ ǇƻƳłƘŀƳŜ ǎƛ ŀƪƻ ƭŜƴ 
ǘǊŜōŀΦ ! ƳłƳŜ ǎŀ ǊŀŘƛΦ tƻƳłƘŀƧǵ ǎŀƳƻȊǊŜƧƳŜ ŀƧ ŘƛŜǾőŀǘł Ȋ ǵǊŀŘǳΣ ƘƭŀǾƴŜ ½ǳȊƪŀ YǳőŜǊƻǾłΣ ōŜȊ ƪǘƻǊŜƧ ōȅ ǎƳŜ ǘƻ ŀǎƛ ƴŜȊǾƭłŘŀƭƛΣ 
WƻȌƪƻ {ŜƳŀƴ ŀ ŎƘƭŀǇŎƛ Ȋ ƻōŜŎƴŜƧ ŬǊƳȅ ς ǾȌŘȅ ƴƛŜőƻ ǇƻǘǊŜōǳƧŜƳŜΦ 2ŀǎǘƻ ǇƻƳłƘŀƧǵ ŀƧ ȌŜƴȅ Ȋ ƻǇŀǘǊƻǾŀǘŜƯǎƪŜƧΣ ƘƭŀǾƴŜ ǇΦ !ƴƴŀ 
5ǊłōƛƪƻǾł ƴłƳ ǾȌŘȅ ǇǊƝŘŜ ǇƻƳƾŎǙΣ ŀƪ ƴŜǎǟƘŀƳŜΣ ƳŀǊƽŘǳƧŜƳŜΣ ŀƭŜōƻ ǇƻǘǊŜōǳƧŜƳŜ ǇƻƳƾŎǙΣ ƪŜř ƴłƳ ǎŜƴƛƻǊƛ Ȋƻǎǘŀƭƛ ŘƻƳŀ ǎŀƳƛ 
ŀ ƴŜƳƻŎƴƝΦ ¢ŀƪ ǎŀ ǇŀǊǝŀ ǎƪǊłǘƪŀ ƴŜƧŀƪƻ ǇǊŜǎǘǊƛŜŘŀΣ ŀōȅ ǎƳŜ ǇƻƳłƘŀƭƛΣ ŀƪƻ ƭŜƴ ǾƛŜƳŜΦ bƻ ŀ ŜǑǘŜ ǎƻƳ ǘǳ ǾƭŀǎǘƴŜ ǇƻƭƻǵǾŅȊƪƻǾȇ ƧŀΦ 
aƻƧŀ ǇǊłŎŀ ƴƛŜ ƧŜ ōƻƘǾƛŜőƻΣ ƴŀƧǊŀŘǑŜƧ ōȅ ǎƻƳ ōƻƭ ǎ ƯǳřƳƛ ǎǘłƭŜΦ bŀƳƛŜǎǘƻ ǘƻƘƻ ǾǑŀƪ ǾȌŘȅ ǊƛŜǑƛƳ ƴŜƧŀƪŞ ǇŀǇƛŜǊŜΣ ǵǊŀŘȅΣ ǘŜŎƘƴƛŎƪŞ 
ǾŜŎƛ ŀ ƛΦ 5ǵŦŀƳ ǾǑŀƪΣ ȌŜ ǎŀ ǘƻ ǇƻǎǘǳǇƴŜ ƻǘƻőƝ ŀ Ƨŀ ǎƛ ōǳŘŜƳ ƳƾŎǙ ǾƛŀŎ ǳȌƝǾŀǙ ǘǵǘƻ ƧŜŘƛƴŜőƴǵ ǎǇƻƭƻőƴƻǎǙΦ aŜŘȊƛ ƯǳřƳƛ Ǿ ǎǘŀŎƛƻƴłǊƛ ƧŜ 
Ŧŀƪǘ ǎǳǇŜǊΦ 
 
млΦ ałǘŜ ƴŜƧŀƪŞ Ǉƭłƴȅ Řƻ ōǳŘǵŎƴŀ ŀƭŜōƻ ǇǊŜƳȇǑƯŀǘŜ ƴŀŘ ƛƴƻǾłŎƛŀƳƛΚ !ƪ łƴƻΣ ŀƪȇƳƛΚ 
wŀŘƛ ōȅ ǎƳŜ ǇǊŜǇƻƧƛƭƛ ǎǘŀŎƛƻƴłǊ ǎƻ ǑƪƻƭŀƳƛ ŀ ǾǑŜǘƪȇƳƛ ƻǊƎŀƴƛȊłŎƛŀƳƛΣ ƪǘƻǊŞ ǎǵ Ǿ ƻōŎƛ ŀ ƻƪƻƭƝΦ !ƭŜōƻ ŜǑǘŜ ƭŜǇǑƛŜ ǇƻǾŜŘŀƴŞΣ ǇǊŜǇƻƧƛƭƛ 
ǾƛŀŎ ǎƻ ȌƛǾƻǘƻƳ ƻōŎŜΦ aƻȌƴƻ Ƙƻ ŘƻƪƻƴŎŀ ŀƧ ǾƛŀŎ ǊƻȊƘȇōŀƭƛΦ bŀǑƛ ƯǳŘƛŀ ƴŀ ǘƻ Ŧŀƪǘ ƳŀƧǵΦ {ƪǵǎŜƴƻǎǝ ŀƧ ǑƛƪƻǾƴƻǎǙΣ ƴŀŘƘƯŀŘ ŀ ŀƧ őŀǎΦ 
bŀƧǾƛŀŎ ǎŀ ǘŜǑƝƳ ƴŀ ǘƻΣ ƪŜř ƪ ƴłƳ ōǳŘǵ ŎƘƻŘƛǙ ƳŀƳƛőƪȅ ǎ ŘŜǙƳƛΣ ǇƻƘǊŀǙ ǎŀΣ ǇƻǊƻȊǇǊłǾŀǙΣ ǇƻǊŀŘƛǙΦ !ƪ ǇǊƝŘǳ ǾŅőǑƛŜ ŘŜǝ ƪǳ ǎǾƻƧŜƧ 
ōŀōƪŜ őƛ ŘŜŘƪƻǾƛΣ őƻǎƛ ȊŀǳƧƝƳŀǾŞ ǎŀ ƴŀǳőƛǙΦ tƻǎǘǳǇƴŜ ōȅ ǎƳŜ ŎƘŎŜƭƛ άƻǾƭłŘƴǳǙά ŀƧ ŀƳŬǘŜłǘŜǊ ŀ ǇǊƛŜǎǘǊŀƴǎǘǾł ǇǊƛƯŀƘƭŞ ƪ ŎŜƴǘǊǳΣ ŀōȅ 
ǎƳŜ ǳƪłȊŀƭƛΣ ŀƪƻ Ƴł ǾȅȊŜǊŀǙ ǇŜƪƴȇ ƪǾŜǝƴƻǾȇ ȊłƘƻƴΣ ȌƛǾŞ ƻōŜŎƴŞ ǇǊƛŜǎǘǊŀƴǎǘǾƻΦ ałƳŜ ǎƻ ǎǘŀǊƻǎǘƻƳ ŀƧ ǘŀƪȇ ǎŜƴΣ ȊǊƛŀŘƛǙ Ǿ IǊƘƻǾŜ 
ǇƻōȅǘƻǾǵ ǎƭǳȌōǳ ǇǊŜ ǘȇŎƘΣ ƪǘƻǊƝ ōǳŘǵ ƻŘƪłȊŀƴƝ ƴŀ ŎŜƭƻŘŜƴƴǵ ǎǘŀǊƻǎǘƭƛǾƻǎǙ ŀ ƴŜōǳŘǵ ǎŀ ƳƾŎǙ ǎŀƳƛ ƻ ǎŜōŀ ǇƻǎǘŀǊŀǙΦ !ōȅ őƭƻǾŜƪΣ 
ƪǘƻǊȇ Ǿ ƻōŎƛ ǇǊŜȌƛƭ ŎŜƭȇ ȌƛǾƻǘΣ ƴŜƳǳǎŜƭ ƻŘŎƘłŘȊŀǙ Řƻ ƴŜƧŀƪŞƘƻ άŎǳŘȊƛŜƘƻ ǎǘŀǊƻōƛƴŎŀάΣ ŀƭŜ Ȍƛƭ ǎǾƻƧ ȌƛǾƻǘ ŘƾǎǘƻƧƴŜ řŀƭŜƧ ǘŀƳΣ ƪŘŜ ƧŜ 
ŘƻƳŀΦ bƻ ŀ ŜǑǘŜ ǳǊƻōƛǙ őƻǎƛ ƴŀ ǎǇƾǎƻō ŘŜƴƴŞƘƻ ǎǘŀŎƛƻƴłǊŀ ǇǊŜ ƘŀƴŘƛŎŀǇƻǾŀƴȇŎƘΣ ŀōȅ ǎŀ ŀƧ ƻƴƛ όŀ ǎŀƳƻȊǊŜƧƳŜ ŀƧ ƛŎƘ ǊƻŘƛƴŀύ ƳƻƘƭƛ 
ƭŜǇǑƛŜ ǎǇƻƭƻőŜƴǎƪȅ ǊŜŀƭƛȊƻǾŀǙ ŀ ƪǾŀƭƛǘƴŜƧǑƛŜ ȌƛǙΦ bǳȌΣ ǎǘłƭŜ ƧŜ őƻ ǊƻōƛǙΣ ǘǾƻǊƛǙΣ ǾȅƭŜǇǑƻǾŀǙΦ ±Ŝř ȌƛǾƻǘ ƳƾȌŜ ōȅǙ ǇŜƪƴȇ ŀ ƴŀǇƭƴŜƴȇ 
ƴŀǇǊƛŜƪ ǊƾȊƴȅƳ ƭƛƳƛǘƻƳΣ ƪǘƻǊŞ ƪŀȌŘȇ Ȋ ƴłǎ Ƴł ŀ ōǳŘŜ ƳŀǙΦ 
 
ммΦ bŀ ȊłǾŜǊΣ Ǉłƴ {ƳŜǘŀƴƪŀΣ ƴŀǇƮƶŀ ±łǎ ǇǊłŎŀ Ǿ ǘƻƳǘƻ ŎŜƴǘǊŜΚ aƻȌƴƻ ǘƻ ōǳŘŜ ȊƴƛŜǙ ŀƪƻ ƪƭƛǑŞΣ ŀƭŜ ǊƻōƝ Ȋ ±łǎ ǘłǘƻ ǇǊłŎŀ 
ǑǙŀǎǘƴŞƘƻ ƳǳȌŀΚ 
aƴŜ ǘƻ ƴŜȊƴƛŜ ŀƪƻ ƪƭƛǑŞΦ wƻōƝ Ƴŀ ǘƻ ǑǙŀǎǘƴŜƧǑƝƳΦ ałƳ ǎƪǊłǘƪŀ ǊłŘ ƯǳŘƝΦ ! ƳłƳ ǇƻŎƛǘΣ ȌŜ ǊƻōƝƳ ƴƛŜőƻΣ őƻ Ƴł ǾȇȊƴŀƳΦ !ƪ ƛŘŜƳ Řƻ 
ǎǘŀŎƛƻƴłǊŀΣ ǾƭŀǎǘƴŜ Ƴƛ ŀƴƛ ƴŜǇǊƛǇŀŘłΣ ȌŜ ƛŘŜƳ ƴƛŜƪŀƳ Řƻ ǇǊłŎŜΦ tƻǇǊƛ ǘƻƳΣ ǊƻōƛǙ ǇǊƛ ǘŀƪȇŎƘ ƯǳřƻŎƘ ŀ ǎ ǘŀƪȇƳƛ ƯǳřƳƛΣ ŀƪƻ ƳłƳ 
ƳƻȌƴƻǎǙ ǇǊŀŎƻǾŀǙ ǘŜǊŀȊΣ ǘŀƪ ǘƻ ƧŜ ŘƻǎƭƻǾŀ ǑǙŀǎǝŜΦ {ƻƳ ǾŜƯƳƛ ǾřŀőƴȇΣ ȌŜ ƳƾȌŜƳ ōȅǙ ƳŜŘȊƛ ƴƛƳƛΦ 

bŜǎƳŜƭŀ ŎƘȇōŀǙ ƴłǾǑǘŜǾŀ Ǿ ǎǘŀŎƛƻƴłǊƛΦΦΦ 

! ƧŜƘƻ ƴłǾǑǘŜǾƴƝƪƻǾ ǎƳŜ ǎŀ ƻǇȇǘŀƭƛΦΦΦ 

мΦ {ǘŜ ǊŀŘƛΣ ȌŜ ǎŀ Ǿ ƴŀǑŜƧ ƻōŎƛ ȊŀǾƛŜŘƻƭ ǎǘŀŎƛƻƴłǊΚ 
нΦ !ƪƻ őŀǎǘƻ ǘƻǘƻ ŎŜƴǘǊǳƳ ƴŀǾǑǘŜǾǳƧŜǘŜΚ 
оΦ ½ƳŜƴƛƭƻ ±łƳ ǘƻǘƻ ŎŜƴǘǊǳƳ ±łǎ ƪŀȌŘƻŘŜƴƴȇ ȌƛǾƻǘΚ 
!ƪ łƴƻΣ Ǿ őƻƳΚ 
пΦ !ƪŞ őƛƴƴƻǎǝ ǘǳ ǾȅƪƻƴłǾŀǘŜΚ ½ őƻƘƻ ƳłǘŜ ƴŀƧǾŅőǑƛǳ 
ǊŀŘƻǎǙΚ 
рΦ !ƪ ōȅ ǎǘŜ ǘǳ ƳƻƘƭƛ ƴƛŜőƻ ȊƳŜƴƛǙΣ őƻ ōȅ ǘƻ ōƻƭƻΚ 

.h¿9b! wL/I¢!w2NYh±# 
 ±ŜƪΥ со ǊƻƪƻǾ 
мΦ {ƻƳ ǾŜƯƳƛ ǊŀŘŀΣ ȌŜ Ǿ ƴŀǑŜƧ ƻōŎƛ ǾȊƴƛƪƻƭ ǎǘŀŎƛƻƴłǊ ǇǊŜ 
ǎŜƴƛƻǊƻǾΣ ǇǊŜǘƻȌŜ ǾȊƴƛƪƭŀ ƳƻȌƴƻǎǙ ǎǘǊŜǘłǾŀƴƛŜ ǎŀ ǎǘŀǊǑƝŎƘ ƯǳŘƝΦ 
нΦ /ŜƴǘǊǳƳ ƴŀǾǑǘŜǾǳƧŜƳ ŘŜƴƴƻŘŜƴƴŜ ƻŘ ƧŜƘƻ ȊŀƭƻȌŜƴƛŀΦ 
оΦ YŀȌŘƻŘŜƴƴȇ ȌƛǾƻǘ ǎŀ Ƴƛ ǳǊőƛǘŜ ȊƳŜƴƛƭΦ YŀȌŘƻŘŜƴƴŞ ŘƻƳłŎŜ ŀ 
ǎǘŀǊƻǎǝ ǾȅƳŜƴƛƭ ȌƛǾƻǘ Ǿ ǎƪǳǇƛƴŜ ƯǳŘƝΣ ƪǘƻǊƝ ǎƛ ǎƪǳǘƻőƴŜ 
ǊƻȊǳƳŜƧǵΦ {ǇƻƭƻőƴȇƳƛ ŀƪǝǾƛǘŀƳƛ ǎƛ ǎǇŜǎǘǊǳƧǵ ŘŜƶ ŀ ǘŀƪ ƛ 
ȊŀōǵŘŀƧǵ ƴŀ ǎǾƻƧŜ ǎǘŀǊƻǎǝ ŀ ŎƘƻǊƻōȅΦ 
пΦ¢ȇȌŘŜƶ ƧŜ ǊƻȊŘŜƭŜƴȇ ƴŀ ǊƾȊƴŜ ŀƪǝǾƛǘȅΦ tƻƴŘŜƭƻƪ ƧŜ ȊŀƳŜǊŀƴȇ 
ƴŀ ȊŘǊŀǾǵ ǾȇȌƛǾǳΣ ǳǘƻǊƻƪ ς ǊǳőƴŞ ǇǊłŎŜΣ ǎǘǊŜŘŀ ƧŜ ŘŜƶ 
ƴłōƻȌŜƴǎƪȇΣ ǑǘǾǊǘƻƪ ƧŜ ǎǇƻƳƛŜƴƪƻǾȇΣ Ǉƛŀǘƻƪ ƧŜ ȊŀƳŜǊŀƴȇ ƴŀ 
ǎǇƻƭǳǇǊłŎǳ ǎ ŘŜǙƳƛ ƴŀǑƛŎƘ ǑƪƾƭΦ 

рΦ{ƻƳ ǎǇƻƪƻƧƴłΦ {ǘŀŎƛƻƴłǊ ȌƛŀŘƴǳ ȊƳŜƴǳ ƴŜǇƻǘǊŜōǳƧŜΦ 
 

[!5L{[!± t![9b2#w 
±9YΥ тн ǊƻƪƻǾ 
мΦ bƻ ǇǊŀǾŘŀȌŜΦ 
нΦ YŀȌŘȇ ŘŜƶΦ 
оΦ bƻ ƘŜƧΣ ƭŜōƻ ǎŀ ǾŜƴǳƧŜƳ ǳȌ ŀƧ ƛƴȇƳ őƛƴƴƻǎǝŀƳΦ 
пΦ tƻƳłƘŀƳ ǇƭƛŜǎǙ ƪƻǊōłőŜΣ ǇƻƳłƘŀƳ ǎ ǇǊłŎƻǳΣ ŀǎƛǎǘǳƧŜƳ 
ȌŜƴłƳΦ bŀƧǾŅőǑƛǳ ǊŀŘƻǎǙ ƳłƳ Ȋ ǘƻƘƻΣ ȌŜ ǎƻƳ ƳŜŘȊƛ ƯǳřƳƛΦ 

рΦ ¦ƪłȌŜ őŀǎΦ 
 

a#wL! !b¢![h±# 
±9YΥ сн ǊƻƪƻǾ 
мΦ #ƴƻΦ 
нΦ ¢ŀƪƳŜǊ ƪŀȌŘȇ ŘŜƶΦ 
оΦ #ƴƻΦ ~ŜǘǊƝƳ őŀǎ ŀ ǇŜƴƛŀȊŜΦ 
пΦ ±ȅǳȌƝǾŀƳ ǎǾƻƧŜ ǎŎƘƻǇƴƻǎǝ Φ wŀŘƻǎǙ ƳłƳ Ȋ ǾȅƘƻǘƻǾŜƴȇŎƘ 
ǾŜŎƝΦ 
рΦ {ƻƳ ǎǇƻƪƻƧƴłΦ 
 

W#b a!½¨w 
±9YΥ су ǊƻƪƻǾ 
мΦ ±ŜƯƳƛΦ 
нΦ рȄ ǘȇȌŘŜƴƴŜΦ 
оΦ #ƴƻΦ .ƭƛȌǑƛŜ ǎǇƻȊƴłǾŀƳ ƯǳŘƝΣ ƪǘƻǊȇŎƘ ǎƻƳ ŘŜƴƴŜ ǎǘǊŜǘłǾŀƭ 
ƴŀ ǳƭƛŎƛ όƴƛŜƪǘƻǊȇŎƘ ǎƻƳ ƴŜǎǘǊŜǘƻƭΣ ŀƪƻ ōƻƭ Ǌƻƪ ŘƭƘȇύ 
пΦ {ƪǊłǑƯǳƧŜƳŜ ǎƛ ǇǊƻǎǘǊŜŘƛŜΣ Ǿ ƪǘƻǊƻƳ ǎŀ ǎǘǊŜǘłǾŀƳŜΣ 
ǾȅǳȌƝǾŀƳŜ ǎǾƛŀǘƪȅ ς ǾȇǊƻōŀ ǊƾȊƴȅŎƘ ƻȊŘƾō όƴƛŜƪǘƻǊŞ ǎǵ 
ŘƻǎƭƻǾŀ ǳƳŜƭŜŎƪŞ ŘƛŜƭŀΗύΦ bŀƧǾŅőǑƛǳ ǊŀŘƻǎǙ ƳłƳ Ȋƻ ǎǘǊŜǘƴǳǝŀ 
ǎ ƯǳřƳƛΦ 
рΦ ±Ǌłǝƭ ōȅ ǎƻƳ őŀǎ ƻ ǇłǊ ŘŜǎŀǙǊƻőƝΗ 
 

 a#wL! a[¸b!w2NYh±# 

  ±9YΥ ср ǊƻƪƻǾ 
мΦ #ƴƻ ς ǾŜƯƳƛΦ 
нΦ YŀȌŘȇ ŘŜƶΦ 
оΦ #ƴƻ ς ƴƛŜ ǎƻƳ ǎŀƳŀΦ 
пΦ wǳőƴŞ ǇǊłŎŜΣ ƪǾƝȊΣ őƝǘŀƴƛŜΣ ǊǳȌŜƴŜŎΣ ŀǘřΦ 
рΦ #ƴƻΣ ǎƻƳ ǎǇƻƪƻƧƴłΦ 

½ǳȊŀƴŀ ²ŀƎƴŜǊƻǾł ƳƭΦ 



 

 

 

{ǇƛǑǎƪȇ IǊƘƻǾ ς ƳƾƧ ŘǊǳƘȇ ŘƻƳƻǾ 

 

tƻ ǎƪƻƴőŜƴƝ ȊłƪƭŀŘƴŜƧ Ǒƪƻƭȅ ǎƻƳ ƻŘƛǑƭŀ Ȋƻ {ǇƛǑǎƪŞƘƻ IǊƘƻǾŀ ŀ ŀƴƛ Ǿƻ ǎƴŜ ōȅ Ƴƛ ƴŜƴŀǇŀŘƭƻΣ ȌŜ ǎŀ ǎŜƳ 

ŜǑǘŜ ǾǊłǝƳΦ ±ƛŜǘƻǊ Ƴŀ ǾǑŀƪ ǇǊŜŘ ƴƛŜƪƻƯƪȇƳƛ ǊƻƪƳƛ ȊŀǾƛŀƭ ǎǇŅǙΦ 5ƻ ŘŜŘƛƴƪȅΣ ƪǘƻǊł Ƴƛ ǇǊƛǊłǎǘƭŀ ƪ ǎǊŘŎǳ 

ǎƻ ǾǑŜǘƪȇƳΣ őƻ ƪ ǘƻƳǳ ǇŀǘǊƝΦ 5ƻ ŘŜŘƛƴƪȅΣ ƪǘƻǊł ǎŀ ǎǘŀƭŀ ŀ ȊƻǎǘŀƴŜ ƳƻƧƛƳ ŘǊǳƘȇƳ ŘƻƳƻǾƻƳΦ 

YŜř ǎƻƳ ǎŀ Ȋŀőŀƭŀ ǇƻƘǊłǾŀǙ ǎ ƳȅǑƭƛŜƴƪƻǳ ƪŀƴŘƛŘƻǾŀǙ ƴŀ Ǉƻǎǘ ǎǘŀǊƻǎǘƪȅ ƻōŎŜ 5ƻƳŀƶƻǾŎŜΣ ŀƧ ƴŀ 

ǇƻŘƴŜǘ ƳƾƧƘƻ ǳȌ άōȇǾŀƭŞƘƻ ǑŞŦŀά JΣ ŀ ǾłǑƘƻ ǎǘŀǊƻǎǘǳ ±ƭŀŘƛƳƝǊŀ [ŜŘŜŎƪŞƘƻΣ ƴŜǳǾŜŘƻƳƛƭŀ ǎƻƳ ǎƛΣ ŀƪƻ 

ǘƻ Ƴƴƻǳ ȊŀƭƻƳŎǳƧŜΦ 

! ǇǊƛǑƛŜƭ мрΦ ƴƻǾŜƳōŜǊ нлмпΣ ƪŜŘȅ ǎŀ ǳƪƻƴőƛƭŀ ƧŜŘƴŀ ŜǘŀǇŀ ƳƾƧƘƻ ȌƛǾƻǘŀ ŀ ƻǘǾƻǊƛƭŀ ǎŀ řŀƭǑƛŀΦ hōőŀƴƛŀ 

ƳƻƧŜƧ ǊƻŘƴŜƧ ƻōŎŜ Ƴƛ ǇǊŜƧŀǾƛƭƛ ǎǾƻƧǳ ŘƾǾŜǊǳ ŀ Ƨŀ ǎƻƳ ǎŀ ǎǘŀƭŀ ǎǘŀǊƻǎǘƪƻǳ ƻōŎŜ 5ƻƳŀƶƻǾŎŜΦ 5ƻǾǘŜŘȅ 

ƭŜƴ ƘȅǇƻǘŜǝŎƪł ǇǊŜŘǎǘŀǾŀ ǎŀ ǎǘŀƭŀ ǎƪǳǘƻőƴƻǎǙƻǳΦ 

¢ƻ ƳƻƧŜ άǾƝǙŀȊǎǘǾƻά ǎŀ ǾǑŀƪ ƴŜȊŀƻōƛǑƭƻ ōŜȊ ǎƮȊΣ ȌƛŀƯǳΣ ǵȊƪƻǎǝΣ ōƻƭŜǎǝΣ ƪǘƻǊǵ ȊŀȌƝǾŀƳŜΣ ƪŜř 

ǇǊƛŎƘłŘȊŀƳŜ ƻ ōƭƝȊƪŜƘƻ őƭƻǾŜƪŀΦ WŜ ǙŀȌƪƻ ǎƭƻǾŀƳƛ ƻǇƝǎŀǙ ǇƻŎƛǘΣ ǇǊƛ ƪǘƻǊƻƳ ǾłƳ ȊǾƛŜǊŀ ǎǊŘŎŜΣ ƘǊŘƭƻΣ 

Ǿ ƘƭŀǾŜ ƳłǘŜ ȊƳŅǘƻƪΣ ƻōŀǾȅΣ ŀƭŜ ŀƧ ƻōǊƻǾǎƪȇ ǇƻŎƛǘ ȊƻŘǇƻǾŜŘƴƻǎǝΦ 9ǑǘŜ ŀƧ ǘŜǊŀȊ ǎ ƻŘǎǘǳǇƻƳ őŀǎǳ ǎŀ Ƴƛ 

ǘƭŀőƛŀ ǎƭȊȅ Řƻ ƻőƝ ŀ ƧŜ Ƴƛ ƴŜǳǾŜǊƛǘŜƯƴŜ ŎƭƛǾƻΦ 

aƾƧ άǇƻōȅǘά Ǿ {ǇƛǑǎƪƻƳ IǊƘƻǾŜ Ǉƻőŀǎ ǘȇŎƘǘƻ ŘŜǎƛŀǝŎƘ ǊƻƪƻǾ Ƴŀ ƴŜǎƪǳǘƻőƴŜ ƻōƻƘŀǝƭΦ {ǘǊŜǘƭŀ ǎƻƳ 

ǾŜƯŀ ȊŀǳƧƝƳŀǾȇŎƘ ƯǳŘƝ ƻŎƘƻǘƴȇŎƘ ǾȌŘȅ ǇƻƳƾŎǙΦ ±ȅōǳŘƻǾŀƭŀ ǎƻƳ ǎƛ ǎƛƭƴŞ ǇǊƛŀǘŜƯǎǘǾłΦ ½Ɲǎƪŀƭŀ ǎƻƳ ǾŜƯŀ 

ǳȌƛǘƻőƴȇŎƘ ǾŜŘƻƳƻǎǟΦ ! ǎǇƻƭƻőƴŞ ȊłȌƛǘƪȅ ōǳŘŜƳ ƴŀǾŜƪȅ ȊŀŎƘƻǾłǾŀǙ Ǿƻ ǎǾƻƧŜƧ ƳȅǎƭƛΦ 

±ƭŀŘƪƻǾƛ [ŜŘŜŎƪŞƳǳΣ őƭƻǾŜƪǳ ǎ ƻōǊƻǾǎƪȇƳ ŀ ŘƻōǊȇƳ ǎǊŘŎƻƳΣ ƳƻƧƛƳ ŘǊŀƘȇƳ ƪƻƭŜƎȅƴƛŀƳ ŀ ƪƻƭŜƎƻƳ 

ȊƻǎǘŀƴŜƳ ŘƭȌƴƝƪƻƳ Ǉƻ ŎŜƭȇ ȌƛǾƻǘ ŀ Ȋŀ ǾǑŜǘƪƻ ǎƻƳ ƛƳ ƴŜǎƳƛŜǊƴŜ ǾřŀőƴłΦ ½ ƪŀȌŘŞƘƻ Ȋ Ǿłǎ ǎƻƳ ǎƛ ƪǵǎƻƪ 

ƻŘƪǊƻƧƛƭŀ ŀ ǾŜǊƝƳΣ ȌŜ ŀƧ Ƨŀ ǎƻƳ ǳǊőƛǘȇƳ ǎǇƾǎƻōƻƳ ȊŀƴŜŎƘŀƭŀ ƴŀ ƪŀȌŘƻƳ Ȋ Ǿłǎ ƳƻƧŜ ǎǘƻǇȅΦ 

{ƻ {ǇƛǑǎƪȇƳ IǊƘƻǾƻƳ Ƴŀ ōǳŘŜ ƴŀǾȌŘȅ ǎǇłƧŀǙ ǎƛƭƴŞ ǇǳǘƻΣ ŀ ǾȌŘȅ ƪŜř ǎŜƳ ȊŀōƭǵŘƛƳΣ Ƴƛ ǇƻŘǎƪƻőƝ 

ǎǊŘƛŜőƪƻ ŀ ȊŀƘǊŜƧŜ Ƴŀ ƴŀ ŘǳǑƛΦ 

6ŀƪǳƧŜƳ .ƻƘǳΣ ȌŜ Ƴŀ ƪ ǾłƳ ǇƻǎƭŀƭΦ /Ŝǎǘȅ ƻǎǳŘǳ ǎǵ ƴŜǾȅǎǇȅǘŀǘŜƯƴŞ ŀ ƳƻȌƴƻ ǎŀ ƴłƳ ƻǇŅǙ ǊŀȊ ǎƪǊƝȌƛŀΣ 

őƭƻǾŜƪ ƴƛƪŘȅ ƴŜǾƛŜΦΦΦΦ 

aŀǊǝƴŀ .ŜŘƴłǊƻǾł 

о C9a! - ŀǇǊƝƭ нлмр 

½h WŜŘƴƻǘȅ ŘƾŎƘƻŘŎƻǾ ōƛƭŀƴŎƻǾŀƭŀ 

5ƶŀ луΦлоΦнлмр ǎŀ ƪƻƴŀƭŀ ǾȇǊƻőƴł őƭŜƴǎƪł ǎŎƘƾŘȊŀ ½h WŜŘƴƻǘȅ ŘƾŎƘƻŘŎƻǾ 

Ǿ {ǇƛǑǎƪƻƳ IǊƘƻǾŜΦ 

tƻ ŘǾƻŎƘ ǊƻƪƻŎƘ ƻŘ ƧŜƧ ȊŀƭƻȌŜƴƛŀ ǎŀ ƳƾȌǳ ǇƻŎƘǾłƭƛǙ ōƻƘŀǘƻǳ őƛƴƴƻǎǙƻǳ 

ŀ ǇƻőŜǘƴƻǳ őƭŜƴǎƪƻǳ ȊłƪƭŀŘƶƻǳ рн őƭŜƴƻǾΦ т-őƭŜƴƴȇ ǾȇōƻǊ ǎŀ ǎƴŀȌƝ ƪŀȌŘȇ Ǌƻƪ 

ƻǊƎŀƴƛȊƻǾŀǙ ƳƴƻȌǎǘǾƻ ŀƪŎƛƝΦ aŜŘȊƛ ǾŜƯƳƛ ƻōƯǵōŜƴŞ ǇŀǘǊƝ {ƛƭǾŜǎǘǊƻǾǎƪȇ ǾȇǎǘǳǇ ƴŀ 

aŜŘǾŜŘƝ ǾǊŎƘΦ tƻǎƭŜŘƴŞƘƻ уΦǊƻőƴƝƪŀ ǎŀ Ȋǵőŀǎǘƴƛƭƻ ǾȅǑŜ мсл ƻōȅǾŀǘŜƯƻǾ ƻōŎŜΦ 

CŀǑƛŀƴƎƻǾŞ ǇƻǎŜŘŜƴƛŜ ǎ ƯǳŘƻǾƻǳ ƘǳŘōƻǳ ōǊŀǘƻǾ DǊŜƎƻǾŎƻǾ ǎŀ ȊƻǇŀƪƻǾŀƭƻ 

ǇƛŀǘȅƪǊłǘΦ { ōƻƘŀǘƻǳ ǘƻƳōƻƭƻǳΣ ŘƻōǊƻǳ ƴłƭŀŘƻǳ ŀ ǎǇŜǾƻƳ ƧŜ ǇǊłǾŜ ǘƻǘƻ ǇƻǎŜŘŜƴƛŜ 

ǾŜƯƳƛ ǵǎǇŜǑƴŞΦ Włƴǎƪŀ ƻǇŜƪŀőƪŀ ƧŜ ƻ ŘƻōǊŜƧ ƴłƭŀŘŜΣ ǎǇŜǾŜΣ őƛ ǎŀƳƻǘƴŜƧ ƻǇŜƪŀőƪŜΦ 

± ƭŜǘŜ ǎŀ Ȋŀǎŀ ǇǊƛǇǊŀǾǳƧǵ ƴŀ IŀǊƘƻǾǎƪŜ őǳŘŀ ŀ ȊŀōŀǾƛǎƪŀΣ ƪŘŜ ǾȅǎǘǳǇǳƧǵ 

ǎ ǇǊƻƎǊŀƳƻƳ 5ƻȌƛƴƪȅΦ ± ƳƛƴǳƭƻƳ Ǌƻƪǳ ǘŜƴǘƻ ǇǊƻƎǊŀƳ ƻōƻƘŀǝƭƛ ƻ ƯǳŘƻǾǵ ƘǳŘōǳ 

ŀ ƯǳŘƻǾǵ ǾŜǎŜƭƛŎǳΣ őƻ ǝŜȌ ǇǊƛǎǇŜƭƻ ƪ ŘƻōǊŜƧ ŀǘƳƻǎŦŞǊŜ ŎŜƭŞƘƻ ǇƻŘǳƧŀǝŀΦ /ŜȊ ƧŜǎŜƶ 

ǎŀ ǎǘǊŜǘłǾŀƧǵ ƴŀ 2ŀƧƛ ƻ ǇƛŀǘŜƧΣ ƻǊƎŀƴƛȊǳƧǵ ǎƛ ǾȇǎǘŀǾƪȅ ǾȇǇŜǎǘƪƻǾ Ȋƻ ȊłƘǊŀŘΣ ƧŜǎŜƴƴȇŎƘ 

ŀǊŀƴȌƳłƴƻǾΦ 

мсΦлфΦнлмп ȊƻǊƎŀƴƛȊƻǾŀƭƛ ǇǵǙ Řƻ ~ŀǑǟƴŀ Ǿ ǎǇƻƭǳǇǊłŎƛ ǎ wǳȌŜƴŎƻǾȇƳ 

ōǊŀǘǎǘǾƻƳΦ YƻƴŎƻƳ ƻƪǘƽōǊŀ Ȋŀǎŀ ǾȅǊłōŀƭƛ ǾŜƴŎŜΣ ǇǊƛ ǾȇǊƻōŜ ƪǘƻǊȇŎƘ ǎŀ ǾȅǎǘǊƛŜŘŀƭƻ 

ƳƴƻȌǎǘǾƻ őƭŜƴƻǾΦ tǊŜ ƻōŜŎ ŀ ƧŜƧ ƻōȅǾŀǘŜƯƻǾ ȊƘƻǘƻǾƛƭƛ ŀŘǾŜƴǘƴȇ ǾŜƴƛŜŎΣ ƪǘƻǊȇ Ǉƻ 

ǇƻƪǊǎǘŜƴƝ ƴŀǑƛƳ ƪƶŀȊƻƳ ǇǊŜŘȊƴŀƳŜƴŀƭ ǾƛŀƴƻőƴŞ ǎǾƛŀǘƪȅΦ 

/Ŝƭł ǘłǘƻ őƛƴƴƻǎǙ ƧŜ ƻ ƻŎƘƻǘŜ ƯǳŘƝ ǎŀ ǎǘǊŜǘłǾŀǙΣ ǎǇƻƭƻőƴŜ ƴƛŜőƻ ǊƻōƛǙΦ {ǵ ƻǘǾƻǊŜƴƝ 

ƴƻǾȇƳ ƳȅǑƭƛŜƴƪŀƳΣ ƴłǇŀŘƻƳΦ bŀ ƛŎƘ ǊŜŀƭƛȊłŎƛǳ ƳƴƻƘƻƪǊłǘ ǇƻǘǊŜōǳƧǵ ŀƧ ƳƭŀŘǑƝŎƘΦ 

¦Ȍ ǘŜǊŀȊ ƛƳ Ǿ őƛƴƴƻǎǝ ǇƻƳłƘŀ ƛ ƳƴƻȌǎǘǾƻ ǎǇƻƴȊƻǊƻǾ ŀ ǝŜȌ ƻōŜŎΦ tǊŜǘƻΣ ŀƪ Ǿłǎ ǝŜǘƻ 

ŀƪǝǾƛǘȅ ƴƛŜőƝƳ ƻǎƭƻǾƛƭƛΣ ōǳŘŜƳŜ ǊŀŘƛΣ ŀƪ ƛŎƘ ǊƻȊǑƝǊƛǘŜΦ wŀŘƛ ƳŜŘȊƛ ǎŜōƻǳ ǇǊƛǾƝǘŀƧǵ 

ƴƻǾȇŎƘ őƭŜƴƻǾ ŀ ǎȅƳǇŀǝȊŀƴǘƻǾΦ 

{ǾƻƧƻǳ őƛƴƴƻǎǙƻǳ ǇƻǘǾǊŘȊǳƧǵΣ ȌŜ ǘłǘƻ ƻǊƎŀƴƛȊłŎƛŀ ƧŜ ǘǳ ǇǊłǾƻƳΣ ȌŜ ƧŜ ǇǊŜ ƻōŜŎ 
ǇǊƻǎǇŜǑƴłΣ ȌŜ ƛŎƘ ǘłǘƻ őƛƴƴƻǎǙ ƴŀǇƮƶŀΣ ȌŜ ŀƪ ƛƳ ǘƻ ȊŘǊŀǾƛŜΣ ǊƻŘƛƴŀ ŀ ǇǊłŎŀ ŘƻǾƻƭƛŀΣ 
ŜǑǘŜ ŘƻƪłȌǳ ǇǊŜƪǾŀǇƛǙΦ WŜŘƴƻŘǳŎƘƻΣ ǘǊŜōŀ ǎ ƴƛƳƛ ǇƻőƝǘŀǙΦ 
 
± řŀƭǑŜƧ őƛƴƴƻǎǝ ǇǊŀƧŜƳŜ ǾŜƯŀ ǵǎǇŜŎƘƻǾ ŀ ƴłǇŀŘƻǾΦ 

 ǇǊŜŘǎŜŘƪȅƶŀ ½h WŜŘƴƻǘȅ ŘƾŎƘƻŘŎƻǾ ałǊƛŀ tǳƘŀƭƭƻǾł  

±ȇǎǘǳǇ ƴŀ aŜŘǾŜŘƝ ǾǊŎƘ - омΦ ŘŜŎŜƳōŜǊ нлмп 

tƻǎƛƭƶƻǾƶŀ Ǿ ƴŀǑŜƧ ƻōŎƛΚ 
#ƴƻ ς łƴƻΣ ǘŜƴ ǑǳƳ ƻƘƯŀŘƻƳ ŬǘƴŜǎ ǇƻǎƛƭƶƻǾƴŜΣ ƪǘƻǊȇ ǎŀ ǑƝǊƛ Ǉƻ ƻōŎƛΣ ƧŜ ǇǊŀǾŘƛǾȇΦΦΦ J 
bŀƧǇǊǾ ǾȊƴƛƪƻƭ ƴłǇŀŘΦ błǇŀŘ ƧŜ ƧŜŘƴƻŘǳŎƘł ȊłƭŜȌƛǘƻǎǙΣ ŀƭŜ ŘƻǝŀƘƴǳǙ Ƙƻ Řƻ ǵǇƭƴŞƘƻ ƪƻƴŎŀ ƧŜ ƴƛŜƪŜŘȅ 
ƻƳƴƻƘƻ ǙŀȌǑƛŜΣ ŀƪƻ ǎŀ ƭŜƴ ȊŘłΦ bŀǑǙŀǎǝŜΣ ǘƻǘƻ ƴƛŜ ƧŜ ƴłǑ ǇǊƝǇŀŘΦ 
!ƪȇ ƴłǇŀŘΚ ±ȅǳȌƛǙ ǇǊƛŜǎǘƻǊȅ ŦǳǘōŀƭƻǾŞƘƻ ƛƘǊƛǎƪŀ ŀ ǎǇǳǎǝǙ ǇǊŜǾłŘȊƪǳ ǇƻǎƛƭƶƻǾƴŜΦ tƻ ǎŎƘǾłƭŜƴƝ 
ǊƻȊǇƻőǘǳ ƻōŜŎƴȇƳ ȊŀǎǘǳǇƛǘŜƯǎǘǾƻƳ Ȋŀőŀƭ ǇǊƻŎŜǎ ǇǊƛŜǎƪǳƳǳ ŬǘƴŜǎ ǎǘǊƻƧƻǾΦ tƻ ǎǘǊŀǎǝǇƭƴŜƧ ŎŜǎǘŜ ƻōŜŎ 
ȊŀƪǵǇƛƭŀ ǎǇƻƳƝƴŀƴǵ ǘŜŎƘƴƛƪǳ Ȋ ƴŜřŀƭŜƪŞƘƻ tƻǇǊŀŘǳΣ ƪŘŜ ǎŀ ǊǳǑƛƭƻ άŬǘƪƻά Ȋ ŘƾǾƻŘǳ ǳƪƻƴőŜƴƛŀ 

ǇǊŜƴŀƧƝƳŀƴƛŀ ǇǊƛŜǎǘƻǊƻǾΦ /Ŝƭł ȊƻǎǘŀǾŀ ōƻƭŀ ȊŀƪǵǇŜƴł Ȋŀ 
мф рллΣлл ϵΦ {ǵőŀǎǙƻǳ ȊǊƛŀŘŜƴƛŀ ǇƻǎƛƭƶƻǾƴŜ ƧŜ ŀƧ ǊŜƪƻƴǑǘǊǳƪŎƛŀ 
ǎƻŎƛłƭƴȅŎƘ ȊŀǊƛŀŘŜƴƝΣ ǑŀǘƴƝ ŀ ǊŜŀƭƛȊłŎƛŀ ǵǎǘǊŜŘƴŞƘƻ ƪǵǊŜƴƛŀΦ 
{ƻŎƛłƭƴŜ ȊŀǊƛŀŘŜƴƛŜ ōǳŘǵ ǾȅǳȌƝǾŀǙ ŀƧ ŦŀƴǵǑƛƪƻǾƛŀ ŦǳǘōŀƭǳΦ 
tǊŜǾłŘȊƪƻǾŀǘŜƯƻƳ ǇƻǎƛƭƶƻǾƴŜ ōǳŘǵ IǊƘƻǾǎƪŞ ǎƭǳȌōȅΣ ǎΦǊΦƻΦ 
ŀ ǇǊŜǾłŘȊƪŀ ōǳŘŜ ŦǳƴƎƻǾŀǙ ƴŀ ƪƻƳŜǊőƴƻƳ ǇǊƛƴŎƝǇŜΣ ǇǊƛőƻƳ 
ƻōȅǾŀǘŜƭƛŀΣ ƪǘƻǊƝ ōǳŘǵ ƳŀǙ ǎǇƭƴŜƴŞ ȊłǾŅȊƪȅ Ǿƻőƛ ƻōŎƛΣ ōǳŘǵ 
ƳƾŎǙ ǾȅǳȌƝǾŀǙ ƻōŜŎƴǵ ȊƯŀǾǳΦ aƻȌƴƻǎǙƻǳ ōǳŘŜ ŀƧ ǾȅǳȌƝǾŀƴƛŜ 
ƻǎƻōƴŞƘƻ ǘǊŞƴŜǊŀΦ 
± ȊŘǊŀǾƻƳ ǘŜƭŜ - ȊŘǊŀǾȇ ŘǳŎƘΦ  

 

        ¢9~Na9 {! b! ±#{Η 
[ƝǾƛŀ ±ŀƎƴŜǊƻǾł 

!Ƨ ƴŀǑƛ Ƙŀǎƛőƛ ǎǵ ŀƪǟǾƴƛ 
 
5ƻōǊƻǾƻƯƴȇ Ƙŀǎƛőǎƪȇ ȊōƻǊ Ǿ {ǇƛǑǎƪƻƳ IǊƘƻǾŜ ǾȊƴƛƪƻƭ ǇǊƛōƭƛȌƴŜ ƻƪƻƭƻ Ǌƻƪǳ уууΦ ½ŀƭƻȌƛƭ Ƙƻ ƎǊƽŦ ±ƛŘƻǊ 
/ǎłƪȅΦ hŘ ȊŀƭƻȌŜƴƛŀ ŀȌ Ǉƻ ŘƴŜǑƻƪ ǇǊŜǑƭƻ ƳƴƻƘȇƳƛ ȊƳŜƴŀƳƛΦ ½ŀ ǇƻǎƭŜŘƴŞ Ǌƻƪȅ όнлмл-нлмрύ ǎǵ 
ƻƳƴƻƘƻ ŀƪǟǾƴŜƧǑƛŜ ȌŜƴȅ ŀƪƻ ƳǳȌƛΦ ¿ŜƴǎƪŞ ŘǊǳȌǎǘǾł ǎŀ ȊǵőŀǎǘƶǳƧǵ ƴŀ ǊƾȊƴȅŎƘ ǇƻȌƛŀǊƴƛŎƪȇŎƘ 
ǎǵǙŀȌƛŀŎƘ Ǿ [ŜǾƻőǎƪƻƳ ƻƪǊŜǎŜΣ ŀƭŜ ǎŀƳƻȊǊŜƧƳŜΣ ƛ Ǿ ǘȇŎƘ ƻƪƻƭƛǘȇŎƘΦ bŀǑƛƳ ƴŀƧǾŅőǑƝƳ ǵǎǇŜŎƘƻƳ ōƻƭ 
ǇƻǎǘǳǇ ŘƻǊŀǎǘŜƴƛŜƪ ƴŀ ƪǊŀƧǎƪŞ ƪƻƭƻ Řƻ ¢ŜǊƴŜ ƪŘŜ Ǿ ǘǾǊŘŜƧ ƪƻƴƪǳǊŜƴŎƛƛ ȊƝǎƪŀƭƛ тΦ ƳƛŜǎǘƻΦ 
{ǵǙŀȌƝ ǎŀ ȊǵőŀǎǘƶǳƧŜƳŜ Ǿ ŘǾƻŎƘ ŘǊǳȌǎǘǾłŎƘΦ YŀȌŘŞ Ȋ ƴƛŎƘ ǇƻȊƻǎǘłǾŀ Ȋ ŘŜǾƛŀǝŎƘ ȌƛŜƴΦ 
wƻƪ нлмо ǎŀ Ȋŀőŀƭ ǵǎǇŜǑƴŜΦ hōŘǊȌŀƭƛ ǎƳŜ нΦ ƳƛŜǎǘƻ ƴŀ ƻƪǊŜǎƴƻƳ ƪƻƭŜ Ǿ {ǇƛǑǎƪƻƳ ~ǘǾǊǘƪǳΦ błǎƭŜŘƴŜ 
ƴŀǘƻ ǎŀ ƴŀǑŜ ŘƛŜǾőŀǘł Ȋǵőŀǎǘƴƛƭƛ ƴŀ ǎǵǙŀȌƛŀŎƘ Ǿ {ǇƛǑǎƪƻƳ IǊƘƻǾŜΣ .ƛƧŀŎƻǾŎƛŀŎƘΣ /ƘƳƛƴƛŀƴǎƪŜƧ bƻǾŜƧ 
±ǎƛΦ ¢ŀƪǝŜȌ ǎŀ ȊŀǇłƧŀƳŜ ŀƧ ƳŜŘȊƛ ǎǵǙŀȌƛŀŎƛŎƘΣ ƪǘƻǊƝ ǊŜǇǊŜȊŜƴǘǳƧǵ tƻŘǘŀǘǊŀƴǎƪǵ ŀ {ǇƛǑǎƪƻƴƻǾƻǾŜǎƪǵ 
ƭƛƎǳΦ ¨ǎǇŜǑƴǵ ǎŜȊƽƴǳ ǎƳŜ ǇǊŜƘƻŘƴƻǝƭƛ ƴŀ ǾȇǊƻőƴŜƧ ǎŎƘƾŘȊƛΣ ƪŘŜ ǎƳŜ ŀƧ ƻŘƳŜƴƛƭƛ ǾŜǊƴȇŎƘ 
ŘƻōǊƻǾƻƯƴȇŎƘ ƘŀǎƛőƻǾ ǾȅȊƴŀƳŜƴŀƴƝƳΦ 
bŀǑŜ ǵǎǇŜŎƘȅ ǎƳŜ ƻǎƭłǾƛƭƛ ƴŀƧǎƪƾǊ ƴŀ мΦ ƘŀǎƛőǎƪƻƳ ǇƭŜǎŜΣ ǘŜƴǘƻ Ǌƻƪ ǘƻ ǳȌ ōƻƭ ŘǊǳƘȇ ǊƻőƴƝƪΦ ± ǘŜƧǘƻ 
ǘǊŀŘƝŎƛƛ ƘƻŘƭłƳŜ ǇƻƪǊŀőƻǾŀǙ ŀƧ ƴŀřŀƭŜƧΦ ±ŜƯƳƛ ƴłǎ ǘŜǑƝ ȊłǳƧŜƳ ƯǳŘƝ ƻ ŘƻōǊƻǾƻƯƴȇ Ƙŀǎƛőǎƪȇ ȊōƻǊΣ őƻ 
ƴłƳ ǇǊŜƧŀǾƛƭƛ ǎǾƻƧƻǳ ǵőŀǎǙƻǳ ƴŀ ƘŀǎƛőǎƪƻƳ ǇƭŜǎŜΣ ŀƭŜ ƛ Ǉƻőŀǎ IŀǊƘƻǾǎƪȇŎƘ őǵŘ ŀ ȊłōŀǾƝǎƪ Ǿ ǑŜƴƪǳ Ǿ 
ǇƻȌƛŀǊƴŜƧ ȊōǊƻƧƴƛŎƛΦ 
±ŜǊƝƳŜΣ ȌŜ ƴłƳ ōǳŘŜǘŜ ŘǊȌŀǙ ǇǊǎǘȅ ƛ ƴŀřŀƭŜƧ Ǿ ǵǎǇŜǑƴƻƳ ǊŜǇǊŜȊŜƴǘƻǾŀƴƝ ƴŀǑŜƧ ƻōŎŜΦ 
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